

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**A Study on the Influencing Factors of Casualties of Sensitive Project Social Stability Risk Events**  
**(敏感性工程社会稳定风险事件人员伤亡的影响因素研究)**

X. M. HU, L. W. ZHANG.....107

**Research on Development of Taijiquan Health Care and Leisure Tourism**  
**(太极拳健康休闲旅游开发研究)**

X. Q. QIU.....115

**Research on the Current Situation and Path of Pension Finance Based on Supply Side View**  
**(基于供给侧视角的养老金融现状问题及路径研究)**

L. X. WANG.....124

**Discussion on the Claim Cycle and Cost of Overseas Automobile Parts**  
**(海外工厂汽车零部件的索赔周期及成本问题探讨)**

T. L. XIA, Y. HUANG.....133

**The Opportunities and Challenges of “Internet+” to Financial Management Education**  
**(“互联网+”对财务管理教育带来的机遇和挑战)**

M. BAI, Y. GAO, X. Y. DUAN.....140

**Research on the Development of Collaborative Innovation Model of Strategic Emerging Industries**  
**(战略性新兴产业协同创新模式发展问题研究)**

S. HU, L. CHEN.....145

**Milk Run Model of Parts Logistics in Anji Company**  
**(安吉零部件物流循环取货模式研究)**

A. Q. ZOU, X. Y. LIU, X. F. BEN, Q. E. WANG.....152

**Development Status and Prospect on Service Transformation in  
Equipment Manufacturing Enterprises**  
**(装备制造企业服务化转型研究现状与展望)**

Z. L. MEI, X. L. WANG.....164

**Clenching the Opening Opportunity, Improving the Use Efficiency of Large-Scale Instruments**  
**(抓住开放时机, 提高公用类大型仪器使用效率)**

H. YU.....170

**Research on the Present Situation and Countermeasures of Jingnan Logistics Base**  
**(京南物流基地发展现状及对策研究)**

W. JING, W. S. CHENG, S. Q. ZHANG, Z. ZHOU, Y. B. WANG.....177